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Visste du?

Junior

Heidi Weng var 34 ganger på pallen før hun tok sin første verdenscupseier. 

Heidi Weng trener 
mellom 20 og 30 timer 

hver uke

Jeg er egentlig ikke så 
nervøs nå før sesongen 
starter, men man er alltid 
litt spent på hvordan man 

ligger an, sier Heidi Weng til 
Junior-journalistene. 

Denne sesongen blir litt anner-
ledes for Weng og de andre 
norske skiløperne. 

– Trist og skremmende
I oktober ble Therese Johaug tatt 
for bruk av et forbudt stoff, som 
gjør at hun kan bli utestengt i 
lang tid. 

– Det er trist og skremmende at 
sånt kan skje. Det kunne skjedd 
hvem som helst, sa Weng på en 
pressekonferanse i forrige uke.

Stor favorittt
Johaug får ikke gå verdenscup-
åpningen i Ruka i Finland lørdag. 
Det får heldigvis Heidi Weng 
– som én av de store favorittene. 

Hva er målet ditt for sesongen?
– Å komme til VM i Lahti, men 
det er mange som er gode til å 
gå på ski.

Hvordan bør vi trene for å bli 
så god som deg?
– Da jeg var på deres alder, drev 
jeg med håndball, fotball og 
allidrett, ja, egentlig det meste. 
Teater skole gikk jeg på også. Så 
det var ikke bare langrenn. Mitt 
råd er at dere må ha det artig og 
gjøre det som er moro.

Har du noen forbilder på laget?
– Marit og Therese er kjempe-
gode. Jeg har dem som forbilder. 
Jeg hadde ikke vært her hvis det 
ikke var for dem.

Hva ville du bli da du var yngre?
– Da jeg var veldig liten, ville 
onkelen min bli kokk. Så da ville 
jeg også det. Men jeg er ikke noe 
fl ink til å lage mat. Da jeg var 16 
år, ville jeg bli langrennsløper.

Hvor mange timer trente du 
i uken da du var 12 år?
– Det er litt vanskelig å svare på, 
for da trente jeg kanskje én time 
fotball en dag og håndball en 
annen, og så var det skitrening. 
Det var fl ere fellestreninger. Men 
jeg tror ikke det var så veldig 
mange timer. 

Savner du noen ganger livet før 
du ble kjent?

– Jeg er heldigvis ikke så kjent 
som Marit og Therese. Alle 
kjenner dem igjen på gaten. Det 
er jeg glad jeg slipper. Men man 
er generelt veldig mye borte, og 
man kan kanskje ikke alltid være 
med på det man ønsker. Jeg har 
ikke så mye tid til vennene mine 
som jeg skulle ønsket. Det er et 
litt spesielt liv med mye reising. 

Hvordan er det å ha Marit 
Bjørgen tilbake på laget?
– Det er veldig bra å ha Marit på 
laget. Da jeg kom på laget, var 
hun den store stjernen. Jeg har 
lært mye av Marit. Jeg har gått 
mye bak henne og lært teknikk 
og så videre. 

PS! Det er ennå ikke bestemt 
om Therese Johaug straffes, eller 
hva slags straff hun får, etter at 
hun ble tatt for bruk av det 
forbudte stoffet clostebol.

Heidi Weng tror ikke hun hadde vært så god i skisporet hvis det ikke 
var for lag venninnene Therese Johaug og Marit Bjørgen.

6 kjappe med 
Heidi Weng
Sove lenge eller stå opp 
tidlig? 
– Sove lenge.

Marcus & Martinus eller 
Justin Bieber? 
– Marcus & Martinus

Sjokolade eller gulrot? 
– Sjokolade.

Hvem ringer du når du 
er lei deg? 
– Søsteren min.  

Kuldegrader eller 
 varmegrader? 
– Varmegrader! Hehe.

Hva er favorittmiddagen din? 
– Biffstrimler med bearnés -
saus og båtpoteter. 

JUNIOR-JOURNALISTENE

Ane og Marte er fra Fåvang i 
Oppland fylke. Begge driver med 
langrenn i Ringebu-Fåvang Idretts-
lag. Ane vil satse på langrenn, mens 
Marte synes håndball er 
 morsommere.

Heidi Weng
  Født: 20. juli 1991 

  Hjemsted: Ytre Enebakk 
i Akershus

  Har vunnet 3 verdenscup seire 
og 2 VM-gull i stafett

I januar kunne Heidi Weng juble for sin aller første seier i verdens cupen, da hun 
slo Ingvild Flugstad Østberg og Therese Johaug på den 7. etappen i Tour de Ski.
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